
Κατερίνα Παπακώστα: Ένιωσα την ανάγκη να σιωπή-σω, ως ελάχιστη ένδειξη σεβασμού

Από το βήμα της Επιτροπής Μορφωτικών Υποθέσεων της Βουλής, όπουτοποθετήθηκε
σήμερα η Τρικαλινή Βουλευτής της Νέας Δημοκρατίας Κατερίνα Παπακώστα,

      

ως Κεντρική Εισηγήτρια του Νομοσχεδίου τουΥπουργείου Παιδείας για την πρόληψη και την
αντιμετώπιση της ενδοσχολικής βίας και του εκφοβισμού, με τίτλο «Ζούμε Αρμονικά ΜΑΖΙ,
Σπάμε τη Σιωπή!», εξέφρασε τη βαθύτατη οδύνη της και τα ειλικρινή της συλλυπητήρια στις
οικογένειες των θυμάτων, δηλώνοντας:

  

«Ως βουλευτής του Ελληνικού Κοινοβουλίου, ως απλή πολίτης αυτής της χώρας, πρωτίστως
όμως ως μητέρα ενός νέου κοριτσιού, που θα μπορούσε να είναι στη θέση της Αναστασίας,
της Θώμης και της Χρύσας και όλων αυτών των νέων παιδιών, που τόσο τραγικά και βίαια
κόπηκε το νήμα της ζωής τους και βύθισε σε δυσβάσταχτο πένθος τους τραγικούς γονείς
τους, βαθύτατα συγκλονισμένη και σοκαρισμένη όλες αυτές τις ημέρες ένιωσα την ανάγκη
να σιωπήσω, ως ελάχιστη ένδειξη σεβασμού, αλλά και συμμετοχής στο βαρύ πένθος των
οικείων τους».

  

Λίγο πριν ανοίξει την συζήτηση με τους προσκληθέντες φορείς, η κ. Παπακώστα τόνισε
πως στη μνήμη αυτών των νέων παιδιών, αλλά και όλων όσων τόσο αδόκητα έχασαν την
ζωή τους σε αυτό το τραγικό δυστύχημα, σε ένα δυστύχημα, που δεν το χωράει ανθρώπου
νουςκαι αποτελεί γροθιά στο στομάχι του πολιτικού συστήματος,οφείλουμε, αφού
αναγνωρίσουμε επιτέλους τα λάθη και τις παθογένειές μας διαχρονικά και αφού
εντοπίσουμε τα αίτια της τραγωδίας και αποδοθούν οι ευθύνες στους αποκλειστικά
υπεύθυνους, να ενώσουμε τις δυνάμεις μας, να σφίξουμε πράγματι τα δόντια μας και να
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εργαστούμε ακόμη πιο σκληρά, ώστε ποτέ, ποτέ ξανά, να μην χρειαστεί σε αυτόν το
πολύπαθο τόπο, να ειπωθεί το σύνθημα «ήταν η κακιά η (χ)ώρα....»
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